

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ**  
**ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບທະບຽນສວນປູກໄມ້	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ການຂຶ້ນທະບຽນ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
VCPG-AFD-25	08.01.2018	ພະແນກກະສິກໍາ ແລະ ປ່າໄມ້, ນະຄອນຫລວງວຽງຈັນ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	A - ກະສິກໍາ, ປ່າໄມ້ ແລະ ການປະມົງ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບ ອະນຸຍາດ	ຕ້ອງມີການຂຶ້ນທະບຽນສວນປູກໄມ້ ເພື່ອຍັງຍືນແຫຼ່ງທີ່ມາຂອງຜະລິດຜົນໄມ້ ທີ່ຈະໄດ້ມີການເຄື່ອນຍ້າຍ ແລະ ຈໍາໜ່າຍ ໂດຍສະເພາະໃນປະຈຸບັນທີ່ມີຄໍາສັ່ງຂອງນາຍົກລັດຖະມົນຕີ ຄຸ້ມຄອງ ແລະ ກວດກາການຂຸດຄົ້ນໄມ້ ທີ່ບໍ່ແມ່ນໄມ້ປູກ ຈຶ່ງມີຄວາມຈໍາເປັນຕ້ອງໄດ້ມີການຄຸ້ມຄອງ ແລະ ຕິດຕາມກວດກາຂຶ້ນທະບຽນສວນປູກໄມ້
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ບຸກຄົນ ຫຼື ນິຕິບຸກຄົນ ທີ່ໄດ້ດໍາເນີນການປູກໄມ້ ແລະ ມີຈຸດປະສົງຈະຂຶ້ນທະບຽນສວນປູກໄມ້ດັ່ງກ່າວ ເພື່ອບັນທຶກແຫຼ່ງທີ່ມາຂອງຜະລິດຜົນໄມ້ດັ່ງກ່າວ ກ່ອນການຂຸດຄົ້ນ ແລະ ເຄື່ອນຍ້າຍອອກຈາກສວນປູກໄມ້ດັ່ງກ່າວ
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ບໍ່ມີ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ແມ່ນແລ້ວ
ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ	

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການ	3	ອີງຕາມ: ຂໍ້ຕົກລົງພະແນກກະສິກໍາ ແລະ ປ່າໄມ້ ນະຄອນຫລວງວຽງຈັນ ເລກທີ

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ**  
**ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

<b>ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ</b>	
ພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນ ການອອກໃບອະນຸຍາດ	207/ກປ.ນວ, ລົງວັນທີ 31 ມັງກອນ 2011
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	1. ຜູ້ຮ້ອງຕ້ອງໄດ້ຮັບອະນຸຍາດໃຫ້ດໍາເນີນກິດຈະການປ່າໄມ້ ແລະ ໃບອະນຸຍາດບຸກເບີກພື້ນທີ່ 2. ຜູ້ຮ້ອງຂໍຕ້ອງດໍາເນີນການປູກໄມ້ ຈົນມີອັດຕາການລອດຕາຍ
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍ ໃບອະນຸຍາດ?	ປະຕິເສດໃນກໍລະນີທີ່ຜູ້ຮ້ອງຂໍ ຫຼື ການປູກໄມ້ດັ່ງກ່າວ ແມ່ນບໍ່ໄດ້ຕາມເງື່ອນໄຂ ທີ່ກຳນົດໄວ້

<b>ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ</b>	
ໃບອະນຸຍາດມີກຳນົດອາຍຸ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸນຳໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ບໍ່ມີ	0
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	

<b>ຄ່າທຳນຽມ</b>				
ມີຄ່າທຳນຽມ ແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລື ບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາ ການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	0.00	70000.00	10000.00	80000.00
ຄ່າເຫັນ	ອີງຕາມ: ຂໍ້ຕົກລົງພະແນກກະສິກໍາ ແລະ ປ່າໄມ້ ນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ເລກທີ 207/ກປ.ນວ, ລົງວັນທີ 31 ມັງກອນ 2011			

<b>ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ</b>				
ມີຄ່າທຳນຽມ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ ຂໍຕໍ່ອາຍ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ  
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

<b>ຄໍາທໍານຽມການຕໍ່ອາຍຸ</b>	
<b>ຄໍາເຫັນ</b>	

<b>ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ</b>			
<b>ຊື່ກົດລະບຽບ</b>	<b>ເລກທີ</b>	<b>ວັນທີ</b>	<b>ຄໍາເຫັນ</b>
ຂໍ້ຕົກລົງ ວ່າດ້ວຍການເກັບຄ່າບໍລິການ ແລະ ຄ່າແບບຟອມເອກະສານຂອງວຽກງານກົນໄກການບໍລິການຜ່ານປະຕູດຽວ	207/ກປ.ນວ	31.01.2011	
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍ ປ່າໄມ້	06/ສພຊ	24.12.2007	ມາດຕາ 33 ແລະມາດຕາ 47

<b>ເອກະສານປະກອບ</b>
<b>ຊື່ເອກະສານ</b>
ໃບອະນຸຍາດບຸກເບີກຜື່ນທີ່ສວນປູກໄມ້
ບົດລາຍງານການກວດກາສະຖານທີ່ ແລະ ສຸຂະພິບານ
ໃບຕາດິນ
ໃບຢັ້ງຢືນທີ່ຢູ່
ໃບອະນຸຍາດ ດໍາເນີນກິດຈະການ ກະສິກໍາ ແລະ ປ່າໄມ້

<b>ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍຸ)</b>		
<b>ປີ</b>	<b>ອອກໃໝ່</b>	<b>ຕໍ່ອາຍຸ</b>
2016		